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La version francaise, est disponible ci-dessous

IMPORTANT INFORMATION CONCERNING THE OPENING CEREMONY OF CONNECT ARAB SUMMIT

Dear delegate,

A few days prior to the opening of the Connect Arab Summit, we would like to inform you of organizational
arrangements for the Opening Ceremony.

All delegates should be seated in Al Dafna Hall at 09:00 at the latest. At 09:15, the doors will close and it will no
longer be possible to enter or leave the room until after the close of the ceremony.

As a photo badge is required to enter the premises, delegates are urged to come to the Sheraton Convention
Centre to be badged on 4 March. The registration desk will be open from 10:00 to 20:00 on 4 March and from
from 8:00 to 20:00 on 5 March.

We look forward to seeing you in Doha.

Yours faithfully,

Connect Arab Summit Organizing Committee
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Doha, le 3 mars 2012

Cher(e)s délégué(e)s,

A quelques jours de l'ouverture du Sommet Connecter le monde arabe, nous aimerions vous
informer des modalités d’organisation concernant la cérémonie d’ouverture.

Tous les délégués devront avoir pris place dans_le Hall Al Dafna au plus tard a 09:00. A 09:15, les
portes du Hall seront fermées et il ne sera possible ni d’entrer ni de sortir jusqu’a la fin de la
cérémonie.

Les badges photos étant obligatoires pour accéder aux lieux, les délégués sont invités a retirer leur
badge au Centre de Convention du Sheraton dés le 4 mars. Le guichet d’enregistrement sera ouvert
de 10 :00 a 20 :00 le 4 mars et de 8 :00 a 20 :00 le 5 mars.

Dans l'attente de vous rencontrer a Doha, nous vous prions d’agréer, cher(es) délégué(e),
|'assurance de notre considération distinguée.

Le Comité d’organisation du Sommet « Connecter le monde arabe »



